
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 28. september 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1902 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besva-

res.  Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 1902:  

”Kan ministeren redegøre for, om det er normal kutyme ved konkrete klagesager i 

kommuner, at ministeren selv sætter embedsmænd på sagen og selv foretager 

opkald i kommunens retning, og vil ministeren fortsætte denne praksis fremover? 

Der henvises til artikel i Berlingske Tidende 26/9-2020. Partiformand trak minister 

ind i sin fars klagesag.” 

 

Svar: 

Som det fremgår af artiklen er der tale om en opfølgning på et politisk spørgsmål og 

ikke på en konkret klagesag. 

 

Jf. min samtidige besvarelse af SUU alm. del spm. 1901 har der løbende været fokus 

på kommunernes implementering af besøgsrestriktionerne. Dette både for at sikre, 

at reglerne overholdes, men selvfølgelig også for at kunne følge op på reglerne, her-

under i forhold til behovet for vejledning m.v. 
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